

双头斜口开关 流量开关 高压清洗机水流控制开关

产品名称	双头斜口开关 流量开关 高压清洗机水流控制开关
公司名称	台州市路桥国美清洗机械有限公司
价格	2.00/个
规格参数	加工定制:是 品牌:国美 型号:012
公司地址	路c桥区蓬街镇光华北路58号
联系电话	86 0576 82732578

产品详情

开关系列产品展示：

台州市路桥国美清洗机械有限公司位于经济繁荣、风光秀丽，海、陆、空交通便捷的东海之滨，浙江省台州市路桥蓬街工业区，是国内主要生产清洗机的厂家之一。公司主要研究开发及生产销售：清洗机、清洗泵、柱塞泵、机动喷雾机等系列产品，广泛地应用于汽车、火车、坦克、船舶等各种机动车辆、工程机械和农业机械的清洗保养，并可用牲畜、家禽饲养场、动物园、商业中心，菜市场、游泳池、体育馆的环境卫生等方面工作，以及园林浇灌、卫生防疫等等。

公司力量雄厚、设备齐全、工艺先进，并严格按照国家gb13960.12-2001 gb13960-92 iec1029-1-1990 jb/t6284.2-92 jb/t6284.1-92的标准生产，使质量逐步达到安全、稳定，并不断地开发新产品服务于社会。

公司将以一流的技术、一流的质量、一流的管理、一流的服务来满足顾客的要求，愿与新老客户及海内外同行携手共创美好的明天。

taizhou cleaning machinery co., ltd. is located in the united states economic prosperity, beautiful scenery, sea, land and air transportation convenient east china sea, taizhou, zhejiang province, peng street industrial area, is the major production of washing machine manufacturers. the main research and development and production and sales: washing machine, cleaning pump, piston pump, sprayer and other products, widely used in cars, trains, tanks, ships and other motor vehicles, construction machinery and agricultural machinery cleaning maintained and available livestock, poultry farms, zoos, business centers, markets, swimming pool, gymnasium and other aspects of environmental health, as well as garden watering, sanitation and epidemic prevention and so on.

the company is strong, well-equipped, advanced technology, and in strict accordance with national gb13960.12-2001 gb13960-92 iec1029-1-1990 jb/t6284.2-92 jb/t6284.1-92 standard production, so that the quality gradually reach safety, stability, and constantly develop new products and services in the community.

company will be first-class technology, first-class quality, first-class management, first-class services to meet customer requirements, willing to work with new and old customers and overseas counterparts to create a better tomorrow.

本产品的 过载电流为 0.5 (A) ， 型号是 012 ， 品牌为 国美 ， 产品认证是 泰尔 ， 工作电压为 220 (V) ， 防护等级是 优 ， 加工定制为 是 ， 寿命次是 10000000 ，